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Småbåtshamnarnas framtida roll i Trelleborg 

Med anledning av den debatt som blev, på kommunstyrelsens sammanträde den 7:e februari, när 

frågan om höjning av avgiften för båtplats i småbåtshamnarna vill vi initiera en översyn av helheten 

kring frågan som vi uppfattade efterlystes. 

Frågor som ställdes handlade om faktisk uppskattad driftskostnad av småbåtshamnarna och 

självfinansieringsgrad i verksamheten. Detta i relation till ägandeform, driftsform, eventuell 

differentierad taxemodell och framtida utveckling av småbåtshamn i anslutning till Sjöstad får oss att 

uppfatta ett behov av en översyn kring framtida finansiering samt drift av kommunens 

småbåtshamnar. 

Vi yrkar på: 

Att ge kommundirektören i uppdrag att återkomma med förslag på en översyn av dagens 

småbåtshamnar med sikte på en framtid där även en småbåtshamn i sjöstaden är en del. 
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